

Robert Rock

Robert Rock is your Team Trudeau candidate for Durham in this crucial by-election.

For 20 years, Robert has lived, worked, volunteered, and raised his family in Durham Region. Currently, he is serving our community as Ward 3 Councillor for the Township of Scugog, where he works every day to make life more affordable for families, strengthen the local economy, support seniors, build more affordable homes, move forward on reconciliation, and create and maintain new middle-class jobs for the people of Durham.

Robert is deeply passionate about taking strong climate action to protect our environment and grow our economy and serves as the Chair of Kawartha Conservation and Vice Chair of Conservation Ontario. In addition to supporting many local organizations and fundraising events in the region, Robert has served on the board of Community Living, the Ajax Pickering Board of Trade, and the Pickering Dolphins.

As the next Member of Parliament for Durham, Robert will work tirelessly with the Liberal team in Ottawa to put more money in families' pockets, support seniors, grow small businesses, and fight climate change while promoting the nuclear sector that is important to growing our local economy. Robert understands the priorities of the people in Durham, and is the local champion you need to keep our community moving forward.

Robert Rock

Robert Rock est le candidat de l'Équipe Trudeau dans Durham dans le cadre de cette élection partielle décisive.

Depuis 20 ans, Robert vit, travaille, fait du bénévolat et élève sa famille dans la région de Durham. Il sert actuellement sa communauté en qualité de conseiller municipal du quartier 3 de Scugog, où il œuvre chaque jour à rendre la vie plus abordable pour les familles, à renforcer l'économie locale, à soutenir les aînés, à bâtir plus de logements abordables, à progresser sur la voie de la réconciliation, à créer de nouveaux emplois pour la classe moyenne et à assurer le maintien de ces derniers.

Fermement convaincu de l'importance de prendre des mesures climatiques vigoureuses pour protéger l'environnement et faire croître l'économie, Robert est président de Kawartha Conservation et vice-président de Conservation Ontario. En plus de soutenir bon nombre d'organismes locaux et d'activités de financement dans la région, il a siégé aux conseils d'administration de Community Living, de la Ajax-Pickering Board of Trade et des Dolphins de Pickering.

En tant que prochain député de Durham, Robert travaillera sans relâche avec l'équipe libérale à Ottawa pour mettre plus d'argent dans les poches des familles, soutenir les aînés, favoriser l'essor des petites entreprises et lutter contre les changements climatiques tout en faisant la promotion du secteur nucléaire, qui est un pilier de la croissance de l'économie locale. Robert comprend les priorités des résidents de Durham, ce qui en fait la personne la mieux placée pour défendre leurs intérêts et continuer de faire avancer la communauté.